

## Our Special Advisor



[\(A Self-relating Story of Our Special Advisor, Venerable Sek Meow Ee\)](#)

**[Venerable Sek Meow Ee](#) is our Immediate Past President and now Our Special Advisor. He took over the Monastery in 1989. When he arrived in 1989, there were only 2 elderly adopted from the Ministry of Community Development & Sports.**

**Under his leadership, he rebuilt the Monastery and continues to expand its role to expound the teachings of Sakyamuni Buddha, in particular, he often reiterates one's determination to lead noble lives, to develop our minds as well as to cultivate compassion, loving kindness and wisdom for all humanity.**

**Consequently, various community and charitable activities were organised including the setting up of LHCST- NKF Dialysis Centre. On 8 March 2001, he consolidated all these activities and founded Viriya Community Services [www.viriya.org.sg](http://www.viriya.org.sg).**

本院导师兼前任会长 – 上妙下义大和尚

释妙义法师是本会前会长，现在担任本院导师。自从 1989 年接手当年破旧的龙华寺发展成现今的规模。当年，破旧简陋的寺内只住了两位正在接受社会发展部的公共经济救济的无家可归的孤苦老人。

在妙义法师这三十多年的领导和努力下，本着弘扬佛法及体现我佛慈悲终于重建了龙华藏院。期间，也同时筹建了全国肾脏基金会-龙华禅寺洗肾中心。2001 年 3 月 8 日，妙义法师成立了进觉福利协会 [www.viriya.org.sg](http://www.viriya.org.sg) 并把所有的慈善事业归纳旗下。